
5. jún 2018 

LaSallian komisia 2: 

 

p. Tomaskovicova Martina - Sekunda 

p. Pokorona Daniela - Sekunda 

p. Cervenkova Anna - Prima 

p. Abelova Monika – Prima 

p. Krajniak - Kvarta 

Brat Peter – zastupca vedenia skoly 

Luknar Vladimir - predseda komisie 2 a zastupca Tercie 

  

Stretnutie nasledovalo po dnesnom konzultacnom formate rodicovskeho stretnutia. 

  

Okrem tychto dvoch bodov neboli ziadne podnety z tried. Zaver je v hrubom. 

  

1/ Kolobezky, bicykle 

Na minulom stretnuti v zime sme riesili moznost vybudovat klietku na odkladanie kolobeziek 

a bicyklov, pripadne miestnost v skole na tento ucel. 

Dnes sme sa k teme vratili a uzavreli nasledovne. 

Kolobezky su skladnejsie, vacsina tried ma individualne skrinky, pripadne skrinku zdielaju 2 

ziaci, ziaci si mozu odkladat kolobezky do skriniek, ale nemozu jazdit po chodbach. 

Klietka na bicykle sa bude dalej zvazovat, ale nemame konkretny plan najma vzhladom na 

rizika kradezi, poskodeni, zodpovednosti. 

  

2/ Format rodicovskych stretnuti/zdruzeni 

Tento skolsky rok sa uskutocnilo rodicovske zdruzenie/stretnutie v septembri a potom boli 2 

konzultacne. 

Rodicia sa nepoznaju, stretavaju, aj s triednym ucitelom, nie je kde prebrat kolektivne 

problemy. To sa odrazi aj na ucasti na Beneficii a vseobecnej informovanosti a angazovanosti. 

Konzultaciu si moze kazdy aj zariadit sam pocas roku, ak ma na to dovod. 

Na webe nebolo zverejnene ani dnesne stretnutie, prihlasovanie prilis skoro. 

Navrhujeme 2 standardne triednicke rocne. 

 

3/ V. Luknar a p. Krajniak strucne informovali o stretnuti predsednictva LaSallian 24.4.2018. 
 


